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2. SEJE  SVETA KRAJEVNE SKUPNOSTI RAVNICA  

 

Datum, 18.2.2015 

 

Prisotni na seji: 

DUGULIN ALEŠ, ERIKA PODGORNIK – RIJAVEC, DARJA RIJAVEC, ZLATKO ŠULIGOJ, MARTINA 

PAVLIN, JANA BAVDAŽ, VOJKO SKOK  

 

                     

Zapisnik  vodi: ALEŠ DUGULIN 

Seja se prične ob 20,07 uri. 

 

01. 

 

V prvi točki je prečitan zapisnik prejšnje seje. Na zapisnik ni pripomb, zato je soglasno 

potrjen.  

 

02. 

 

Svetniki so v točki predstavili svoje dosedanje aktivnosti. Po krajši diskusiji smo ugotovili, da 

aktivnosti članov sveta KS Ravnica potekajo v skladu z zadolžitvami in programom dela. 

 

03. 

 

V točki smo prisluhnili poročilu o planiranih proračunskih in lastnih sredstvih  za leto 2015. 

Kljub  pomislekom, da so se sredstva za KS Ravnica zmanjšala, se je svet strinjal z 

predlaganim. 

Delo KS Ravnica in zastavljeni programi se bodo morali prilagoditi stanju proračunskih 

sredstev. 

 

04. 

 

Pri planu odhodkov je svet KS  Ravnica soglasno sprejel sklep: 

 

- Sredstva za investicije in investicijsko vzdrževanje (35110) se nameni za ureditev zidu 

ob igrišču, na katerem bo prostor za posedanje, ter manjši peskovnik za otroke. 

- Za postavko vzdrževanje krajevnih poti (35102) se svet ni natančno opredelil. Sredstva 

se bodo koristila po planu investicij in potrebi. 

- Iz naslova komunalnih objektov se bodo sredstva uporabila za vzdrževanje in košnjo 

pokopališča, komunalno dejavnost ter energijo in vodo.  

- Sredstva za namen delovanja krajevne skupnosti (35101)  se bodo uporabljala v skladu 

s planiranimi potrebami za delovanje. 

- Sredstva za prireditve in praznovanja (35107) se bodo porabila za praznovanje dneva 

žena, pohoda treh vojn, praznika pevskega zbora LIPA, krajevnega praznika (500 EUR), 

pogostitve otrok ob Miklavžu in pogostitev krajanov ob koncu leta. 



 

 

05. 

 

V poslovnem poročilu in računovodskem poročilu za leto 2014 smo sprejeli sklep, da se 

poročili sprejme. 

 

 

 

Soglašali smo s popisnim listom inventurne komisije ter z odpisom terjatve do Edmond Skočir 

s. p., saj dolg do KS Ravnica ni izterljiv, ker je podjetnik izbrisan iz registra podjetij.    

 

06. 

 

V točki razno smo se dogovorili, da je potrebno urediti kontejnersko mesto v Sedovcu , saj 

sedaj kontejnerje veter raznaša in niso fiksirani v platoju. Glede na navedeno prosimo Službo 

za KS v MONG, da problem reši in investicijo uvrsti v plan ob rebalansu občinskega proračuna 

za leto 2015. 

 

 

Seja se je končala ob 22,20 uri.      

 

 

 

 

                                                                                           PREDSEDNIK SVETA KS RAVNICA                                                                                                                                                  

                                                                                                          ALEŠ DUGULIN 

 

 

 

 

 

 


